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Přílohy  

Příloha č. 1: otázky v online dotazníku 

1 Jaké je Vaše pohlaví? 

• Žena 

• Muž 

• Jiné 

2 Kolik Vám je let? 

• 18–30  

• 31–45 

• 46–55 

• 56–65 

• 65+ 

3 Znal/a jste se s Karlem Gottem osobně? 

• Ano 

• Ne  

4 Jak moc jste znal/a tvorbu Karla Gotta? 

• Vůbec 

• Málo 

• Částečně 

• Dobře 

• Velmi dobře 

5 Jak často jste poslouchal/a tvorbu Karla Gotta? 

• Nikdy 

• Příležitostně 

• Měsíčně 

• Týdně 

• Denně  
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6 Jak jste se cítil/a, když jste se dozvěděl/a o smrti Karla Gotta? 

• Šok 

• Smutek 

• Nevěřícnost 

• Neutrální pocity 

• Radost 

• Jiné  

7 Na jak dlouho Vás zpráva o smrti Karla Gotta zasáhla? 

• Vůbec mě nezasáhla 

• Nanejvýš na pár hodin 

• Na několik dnů 

• Na několik týdnů 

• Na několik měsíců 

• Stále je to pro mě citlivé téma 

8 Zúčastnil/a jste se nějakých vzpomínkových akcí? 

• Ano 

• Ne  

9 Pokud Vás zpráva o smrti Karla Gotta zasáhla, jak jste vyjádřil/a svůj smutek? 

• Smrt Karla Gotta mě nijak nezasáhla 

• Nijak jsem svůj smutek nevyjádřil/a 

• Sdílel/a jsem příspěvky na sociálních sítích 

• Navštívil/a jsem pietní místo 

• Jiné  
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Příloha č. 2: Tabulka jednotlivých odpovědí v online dotazníku 
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Příloha č. 3: Rozhovory s mediálními pracovníky 

1. Monika Doležalová 

Já bych se na začátek zeptala, jaká byla tvoje náplň práce v době, kdy Karel Gott zemřel? 

No tak to jsem vysílala odpoledne v pořadu Fanda a jeho česká banda od tří do šesti. Vlastně 

Fanda byl ten hlavní moderátor a já jsem byla ten druhej pomocnej element v tomhle tom všem. 

Ty si se s Karlem Gottem znala osobně? 

No, poslední roky před jeho smrtí sem1 chodil poměrně často, protože tady měl úzké vazby na 

některé lidi, takže chodil k nám na rozhovory. Dokonce se tady křtilo nějaké jeho album. 

Poměrně často jsem ho viděla, až překvapivě. A chodil k nám na rozhovor i sám, i s Lucií Bílou 

tady byl. Takže jsme s ním měli velmi dobré vztahy všichni. A vždycky byl hrozně milý a šla 

z něj příjemná energie a vlastně člověk v jeho přítomnosti chtěl furt bej a jenom ho poslouchat. 

Ale ten váš vztah byl teda jen pracovní? 

Ano, jojo. (směje se) 

Potom by mě zajímalo, jak si se ty osobně dozvěděla o jeho úmrtí a jak si na to reagovala? 

Já jsem byla ten den na směně, myslím si, že to vyšlo ven ráno. Víš to přesně, ráno? – jojo, když 

to vyšlo na internetu, tak to bylo kolem desátý (odpověď autorky práce). Jo, tak to jsem byla na 

směně a ono už se to tušilo nějak dopředu. Myslím si, že se to dokonce stalo v noci, ale vyšlo 

to ven ráno. A tím, že jsme byli napojený na některý lidi v jeho okolí, tak už unikaly nějaký 

informace, že se to asi zřejmě blíží – což nasvědčovala i ta písnička Krajča s Charlottou, co 

napsal Krajčo2 – takže už se na to všichni připravovali v redakci, tvořili reportáže, což se musí, 

když odchází takováhle velká hvězda, tak musí se na to být připraveno. Takže jsem se to 

dozvěděla tady z redakce, kdy už měli nějaké informace a jenom to potřebovali ověřit, a čekali, 

kdy to vypustit ven a jestli to je opravdu pravda, aby se nepustilo ven něco jinýho. Takže už 

jsme to věděli o trochu dřív. 

  

 
1 Do redakce Rádia Impuls 
2 Píseň Srdce nehasnou od Richarda Krajča, Krajčo tuto píseň nazpíval s Gottovou dcerou Charlotte Ellou 

Gottovou 
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A ta tvoje osobní reakce? Jak to na tebe dopadlo? 

Vlastně mě až překvapilo, jak smutno mi z toho bylo. Protože to přeci jen byla ikona a ty 

poslední roky sem chodil často, takže jsem ho viděla víckrát, znala trošku blíž. Neříkám, že 

nějak extrémně, to určitě ne, spíš jako, když přišel na návštěvu, tak takovej běžnej kontakt, 

nějaký small talk, rozhovor v rádiu a tak. Takže vlastně mě to zasáhlo asi nejvíc, co mě kdy 

zasáhla jakákoliv smrt celebrity. 

Ty si to už trochu nakousla, ale jak moc, a jestli vůbec, se muselo změnit vysílání Rádia 

Impuls kvůli tomu úmrtí? 

Jo, to určitě. Vlastně muselo to reflektovat to, jak na to reaguje společnost, což z toho všichni 

byli smutní, takže jsme nemohli juchat v rádiu. Odpoledne jsme vždycky ve vysílání soutěžili, 

tak ta soutěž neprobíhala. Hodně se ten den vzpomínalo. Braly se vlastně do vysílání vyjádření 

různých celebrit, zpěváků, herců a lidí z jeho okolí. Nejsem si jistá, jestli jsme někomu volali, 

myslím si, že i jo, že jsme měli někoho na rozhovoru, kdo vzpomínal, ale ne každý chtěl 

vzpomínat samozřejmě. A psali nám posluchači, tak některé ty zprávy jsme četli do vysílání, 

ale spíš moc ne, protože už by to zas možná byla velká tryzna, a to taky nesmí bejt. 

To byla moje další otázka, jak na to reagovali posluchači. Jaké to bylo? Já si osobně 

myslím, že to bylo takové to truchlení, tak je to pravda? 

Jojo, hodně vyjadřovali soustrast. My vlastně dáváme těm posluchačům možnost vyjádřit se na 

Facebooku, nebo na sociálních sítích, že se tam dá ta informace, že se tohle stalo a oni pod to 

můžou psát. Paradoxně nejzajímavější je, že tyhle příspěvky mají největší dosah. To je takovej 

smutnej fun fact. Takže se to tam dává, lidi se k tomu vyjadřujou, a ještě píšou do studia. Ale 

vyloženě jsme je nevyzývali. Psali sami a ani jsme na to nějak extra nereagovali, protože toho 

bylo docela dost a už toho smutku bylo hodně, takže spíš teda, že měli tu možnost. 

A to bylo teda na nějakých sociálních sítích, tady ta možnost? 

Jo, na Facebooku, na Instagramu a mohli nám psát normálně do studia na Whatsapp na SMS 

bránu, co máme k nám čísla. 
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Ty jsi řekla, že tahle situace měla jeden z nejvyšších dosahů. Přišlo ti, že ti lidé se vlastně 

k téhle situaci vyjadřují víc než k jiným tématům, co se řeší na Impulsu? 

Jo, to určitě. Já jsem tou dobou i spravovala Instagram Rádia Impuls a paradoxně vždycky, když 

jsem si vygenerovala nejúspěšnější příspěvek, tak to byl tenhle a další s Karlem Gottem. Takže 

hlavně jeho jméno hodně táhlo. Tak z toho důvodu na to i reagovali. Ale mám pocit, že se hodně 

vyjadřujou k úmrtí. Je to asi o tom, že mají pocit, že ty lidi znaj. Jak ty celebrity hodně o sobě 

dávají vědět, jak po tom prahne bulvár, furt se o nich někde píše, sami dávaj materiál i na svoje 

sociální sítě, tak najednou má člověk pocit, že jsou kámoši a vezme je to mnohem víc. Je to 

vlastně hrozně zajímavý, vůbec nechápu, proč to tak funguje, ale je to tak. 

Dala tobě tahle zkušenost nějaký nový pohled, jak fungují fanoušci, celebrity a jak tenhle 

vztah doplňují ještě média? 

Asi mě nepřekvapila ta reakce posluchačů, na to už jsem zvyklá, co ale mě vždycky překvapí, 

a tady u toho hodně, jak se k tomu vyjadřovaly jiný celebrity. Vlastně je na tom vidět, jak se 

někteří touží na tom přiživit. Neříkám, že všichni, to určitě ne, nebudu házet všechny do 

jednoho pytle. Ale pokud toho člověka někdo znal a zasáhlo ho to, tak nevidím důvod, proč by 

o tom měl veřejně mluvit. Možná to někomu pomáhá, ale asi je něco jinýho mluvit o tom veřejně 

jako myslím s nějakým kamarádem, známým, rodinou ale ne do médií. Tak to mě vždycky 

překvapí. 

Takže vlastně tam funguje nějaký parasociální vztah i mezi celebritami, mezi sebou? 

Jo určitě, že na to reagujou a potřebujou se k tomu vyjádřit, říct svůj vlastní zážitek, zkušenost. 

To, že dávají rozhovory je jedna věc, a pak se samozřejmě k tomu tenkrát vyjadřovali na 

sociálních sítích. Tam snad nebyl účet, aby někdo nesdílel nějakou fotku Karla Gotta buď s ním, 

nebo nějakou jeho. To dělal téměř každej, a i každý médium to dělalo. 

Mám tady už poslední otázku. Je něco, na co jsem se nezeptala, co ti přijde důležitý říct? 

Co třeba ty sama bys chtěla říct? 

(přemýšlí) Něco mám, ale nevím, jak to říct, počkej. Nevím, jestli to je podstatný, ale vlastně i 

já jsem měla potřebu něco udělat, co působí nějak symbolicky, co je spojený s tím Karlem. 

Takže si pamatuju, že jsem druhý den jela koupit víno, který měl Karel Gott rád. Protože tady 

ho někteří lidi znali, takže věděli, co Karel pije. Tak jsem to víno sehnala a pak jsme si tady 

symbolicky ťukali, že se tohle stalo. Je to taková blbost, ale přišlo mi to najednou, že to musím 

udělat. A i přes to, že jsem ho párkrát viděla a nebyl to nějakej můj blízkej známej, tak tam byla 
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potřeba toho… prostě jak je důležitej i pohřeb pro lidi, něco udělat, nějakou symbolickou tečku, 

jak se rozloučit s tím člověkem. Tak u mě to bylo vínem (směje se). 

A ty jsi byla na jeho pohřbu? 

Nebyla, nene. 

Takže tohle byla taková tvoje tečka za tím vším? 

Jo, ještě samozřejmě jsem koukala na ten pohřeb, ale to bylo tak smutný pro mě, že jsem na to 

nevydržela koukat dlouho. Že to bylo hodně dojemný. 

  



10 

 

2. Vlastimil Korec  

Na začátek bych se tě zeptala, znal si se s Karlem Gottem osobně?  

Ano, měl jsem to štěstí. Ale vykali jsme si, já bych asi nemohl přijmout, kdyby mi nabídl tykání.  

A jaký byl ten váš vztah?  

Nejdříve pracovní, ale pak jsme se, protože jsem s Karlem trávil několik mnohahodinových 

cest, sblížili. Takže řekl bych, že přátelský.  

Když si ho znal osobně, tak jak na tebe působil. Byl Karel Gott v soukromí takový, jaký 

se prezentoval na veřejnosti?  

Byl, potvrzuji. Neznám jeho největší soukromí, to znamená s manželkou, s dětmi, s holkama, 

já jsem zažil nejenom tu hlavní a základní rovinu k lidem, k fanouškům, k obrovským davům, 

ale dostal jsem se o několik kroků dál a byl pořád stejnej. Byl úžasnej, byl vnímavej, zábavnej, 

inteligentní. Byl prostě skvělej. Pamatuju si, když jsme otevírali Gottland, byly tam štáby 

novinářů televizních, rozhlasovejch, klasicky píšících z celý Evropy. Možná, že i z Ameriky. A 

když jsme odcházeli, po tom martýriu šestihodinovým, kdy on odpovídal pořád na ty stejný 

otázky, tak jsme odcházeli, přijel pro něj Olda, že ho odveze a přišel tam pán v monterkách a 

říkal, že by si ho rád vyfotil. A já jsem si říkal, protože Karel byl unavený, už měl červený oči, 

a nikdo ho tam neviděl, byl tam Honza Moťovský, Olda, já a Karel, tak jsem čekal, že mu řekne 

“je tady muzeum, budu tady, budu sem pravidelně dojíždět, budu se o vás starat”. Kája řekl “ale 

samozřejmě”. A frajer začal fotit, jenomže řiká “Ježiš Mistře promiňte, já mám plnej telefon”. 

Tak začal minutu mazat fotky a Karel celou dobu stál a čekal. A to je Karel Gott. On si vážil 

každýho fanouška. Každýmu se podepsal, každýmu se věnoval. Nezažil jsem, že by někdy 

někoho odmítnul. Ať to bylo v Bruntále nebo v Brně. Jednou jsme jeli do Brna, já jsem ho vezl, 

protože s Gottlandem jsme dělali několik výstav obrazů, tak jsme spolu trávili takhle několik 

cest v autě. Tak jsme jeli do Brna a on říká “Vlasto dneska nemůžu, dneska mám špatný 

hlasivky, dneska nemůžu zpívat. Chci minimálně mluvit”. Říkám “Jasně, Karle postarám se o 

to”. A pak jsme byli v tom Brně a tam proběhla vernisáž a pak měl jít ještě za kamarádem na 

koncert a on povídá “Karle, pojď si zazpívat!” A Karel “No jasně, pojď na to!” Takže byl prostě 

jedinečnej, byl skvělej, úžasnej. 
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Takže je teda úplně pochopitelný, z toho, co říkáš, že si lidé k němu udělali tak silné pouto.  

To bylo vzájemný. Karel věděl, že fanoušci ho dělají slavným, bohatým, úspěšným. To říkám 

v uvozovkách. Ale on je měl rád, on je miloval, on věděl, že jsou jeho základ, že jsou jeho 

publikum. On pro jeho publikum pracoval, co by byl bez publika? On si ten vztah naprosto 

přesně uvědomoval a myslím si, že to nebyla jenom vazba čistě profesionální, že tohle jsou 

moji fanoušci a tak dále. On je měl opravdu rád, on se na každýho usmíval. S každou paní 

popovídal, ony ho objímaly, nosily mu dárky. Bylo to jedinečný, jedinečný. Dokonce jsem měl 

tu čest dělat Karlovi úplně ten poslední koncert, kterej byl v Rondu a tam už opravdu nestíhal, 

tam už opravdu fyzicky nezvládal, bylo to po nemoci, koncert se několikrát překládal. A tam se 

mi stala ta věc, že na každým koncertě se přidává, a Karel skončil poslední písničku a já jsem 

čekal, že budou přídavky. Pak mi bylo řečeno “musíš to ukončit, Karel už to nedá”. A já tam 

přišel na to pódium a čekal jsem, že mě vypískají, že po mně budou žádat věci, a tak se mi to 

nějak povedlo obratně formulovat, že jsem řekl, že Karel by strašně rád přidal, ale opravdu už 

nemůže. Omlouváme se, nezlobte se. A ti lidi všichni stoupli a pochopili to a tleskali a mě tam 

tekly slzy.  

Teď se dostáváme už k té smutnější části. Mě by zajímalo, jak si se ty sám dozvěděl o té 

smrti a jaká byla tvoje reakce? 

Věděl jsem, že se to blíží, ale nečekal jsem to. Byl jsem smutnej, asi mi tekly slzy, protože jsem 

měl k němu velmi blízko. Věděl jsem, že to přijde, ale stejně mě to překvapilo. A bolelo to. 

Bolelo to moc, protože jsem měl tu čest být s ním blízko, znát ho víc, komunikovat s ním, takže 

byl to člověk, který patřil do té mé skupiny, kterou jsem si vytvořil kolem sebe. 

Já jsem se tě na začátku ptala, jestli si se s Karlem Gottem znal osobně, ale ono se to dá 

dohledat i na internetu. Zajímalo by mě, jestli si se ty sám setkal s nějakým parasociálním 

truchlením od fanoušků. Jestli se třeba přímo tobě svěřovali. Mně třeba přišly do 

dotazníku odpovědi, že lidé zapalovali svíčky nebo plakali.  

Ne, že svěřovali, oni věděli, že se nějak známe, měli tu informaci. Vždycky to člověk nasdílí, 

protože máme společnýho jmenovatele, společnýho člověka, takže logicky přišla nějaká věta a 

nebyla jenom jedna jediná, protože ten Karel byl součástí kultury tohohle národa. Byl 

drahokam, on byl poklad, on byl vývozní artikl. On byl prostě náš. On se do té pozice ne 

pasoval, on se tam prostě dostal svou pílí, tím, co dělal a tím, jak se choval. Takže je logický, 

že se stal součástí našeho společnýho, komunitního truchlení.  
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Možná si na mojí další otázku už odpověděl, ale stejně se zeptám. Stalo se ti někdy, když 

si byl tady v rádiu, jestli třeba přímo tobě někdo napsal prostřednictvím Rádia Impuls. 

Jo, my jsme snad na to měli nějaký téma. Občas tohle proběhne. Občas jo, ale já v rámci svého 

vysílání nejsem až tak v kontaktu s těma posluchačema. Ale ano, na to odpovídám, že se tohle 

občas někde stane. A nemusí to být v rádiu, mohlo to být v televizi, když jsme něco točili, na 

nějakých akcích. Ano stalo se to.  

A byly to zprávy… (zde autorce pan Korec skočil do věty) 

Vždycky pozitivní, s Karlem jsem se v životě nesetkal s negativní zprávou. A když ano, tak já 

jsem typ člověka, který negativní věci maže obecně. Nechci se jimi zabývat, nechci si jimi 

zadělávat hlavu a mozek, takže já vzpomínám jenom na ty pěkný věci. Kdybych chtěl u Karla 

najít negativní věc, tak jí snad nenajdu. Na něj mám jen krásný vzpomínky. Když jsme třeba 

vybírali víno v Gottlandu, kdy moje bývalá partnerka vymyslela jméno toho vína. S Karlem 

byla zábava, byl úžasnej, byl vtipnej, choval se vždycky stejně. Byl skvělej. 

Já už mám poslední otázku. Zajímalo by mě, jestli jsem se na něco nezeptala, jestli tobě 

přijde něco důležitého, co by mělo zaznít. 

Ohledně Karla? Že byl skvělej, že byl jedinečnej a že jsem hrozně šťastnej, že jsem se k němu 

dostal. Bylo zajímavý, když jsem se k němu dostával, tak jsem cejtil obrovskej respekt, strašnou 

trému, velkej tlukot srdce, že jsem v jeho blízkosti. A on svou energií dokázal tyhle věci velice 

rychle odbourat. A vždycky říkal takovej klasickej fór, já mu říkal „Mistře“ a on se vždycky 

otočil a říkal „co, Vlasto, vystřel?“ (směje se). Takže byl vtipnej. A ještě jedna věc. Možná byl 

úspěšnej díky jeho obrovské profesionalitě a přípravě. Když jsme třeba trávili ty hodiny v tom 

autě, tak se chystal televizní přenos, měl jít k Šípovi, nebo něco říkat. „Vlasto poslouchejte, on 

se mě zeptá na tohle a já mu řeknu tohle, co myslíte, jaký to je?“ Takže hrál si se slovy, cizeloval 

každou myšlenku, každou větu. Proto ty jeho mediální výstupy byly geniální a 

nezapomenutelný, včetně jeho zásadní věty „To jsem nečekal“. Takže on byl velmi precizní, 

všechno chystal, přemýšlel dlouho dopředu. A ještě jedna úžasná věc, Karel měl úžasný znalosti 

o historii. Když jsme jeli v tom autě, tak jsme si vyprávěli o tom, co se dělo v první, ve druhý 

světový válce, v šedesátých letech u nás. Byl neskutečně zorientovanej. Byl strašlivě vzdělanej 

a se zapálením o tom vždycky vyprávěl. Byl skvělej. 
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Takže velký profesionál. 

Obrovskej chlap, obrovskej. 

Možná ještě úplně poslední otázka, která mě napadla během toho, co jsi povídal. Dá se 

říct, že i mezi mediálně známými osobami se dají pozorovat nějaké parasociální vztahy? 

(přemýšlí) Nenazval bych to asi parasociální. Ono je to třeba tak, že my, lidi z toho 

showbusinessu, co se známe, co jsme hráli divadlo, pracujeme v televizi, v rádiu, tak přijdeme 

a většinou si automaticky tykáme. Takže ta komunikace vypadá jinak. Když přijdu za nějakým 

ředitelem firmy, tak tomu vykám, protože ho neznám. Ale my, z téhle sekce, přijdeme „čau, 

ahoj“ a i když jsme se třeba neviděli, tak pak ta komunikace funguje trošku jinak. Je tam asi 

jakási sounáležitost, společnej jmenovatel, naše práce, která je na jevišti, před kamerou anebo 

za mikrofonem.  

Ale přesto tam nějaký respekt určitě je. 

Obrovskej. On byl tou ikonou, která patřila k nám. Já jsem sice nebyl bezmeznej fanoušek Karla 

Gotta. Já jsem se k němu musel propracovat. Znal jsem ty největší hity, ale nějak úplně jsem to 

neřešil. Neposlouchal jsem ho, neměl jsem všechny jeho desky. Ale díky našemu setkání se ten 

náš vztah prohloubil a začal jsem poslouchat ty jeho věci a zjistil jsem, že jsou skvělý. A 

vždycky mě mrzelo, když přišel k nám do rádia a říkal „Vlasto, proč nehrajete mé nové písně?“ 

(směje se). Byl skvělej. 
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Příloha č. 4: Použité obrázky a grafy 

1. Obrázky 

• Obr. č. 1: Fáze vývoje parasociálního vztahu (Giles, 2012, s. 87) 

• Obr. č. 2: Komentář pod článkem na severu iDnes.cz ze dne 2. 10. 2019 

• Obr. č. 3: Komentář pod článkem na severu iDnes.cz ze dne 2. 10. 2019 

• Obr. č. 4: Komentář pod článkem na severu iDnes.cz ze dne 2. 10. 2019 

• Obr. č. 5: Komentář pod článkem na severu iDnes.cz ze dne 2. 10. 2019 

• Obr. č. 6: Komentář pod článkem na severu iDnes.cz ze dne 2. 10. 2019 

• Obr. č. 7: Komentář pod článkem na severu iDnes.cz ze dne 2. 10. 2019 

• Obr. č. 8: Komentář pod článkem na severu iDnes.cz ze dne 2. 10. 2019 

• Obr. č. 9: Komentář pod článkem na severu Lidovky.cz ze dne 2. 10. 2019 

• Obr. č. 10: Komentář pod článkem na severu Lidovky.cz ze dne 2. 10. 2019 

• Obr. č. 11: Komentář pod článkem na severu Lidovky.cz ze dne 2. 10. 2019 

• Obr. č. 12: Komentář pod článkem na severu Lidovky.cz ze dne 2. 10. 2019 

• Obr. č. 13: Komentář pod článkem na severu Lidovky.cz ze dne 2. 10. 2019 

• Obr. č. 14: Komentář pod příspěvkem na oficiální facebookové stránce Karla Gotta 

ze dne 2. 10. 2019 

• Obr. č. 14: Komentář pod příspěvkem na oficiální facebookové stránce Karla Gotta 

ze dne 2. 10. 2019 

• Obr. č. 15: Komentář pod příspěvkem na oficiální facebookové stránce Karla Gotta 

ze dne 2. 10. 2019 

• Obr. č. 16: Komentář pod příspěvkem na oficiální facebookové stránce Karla Gotta 

ze dne 2. 10. 2019 

• Obr. č. 17: Komentář pod příspěvkem na oficiální facebookové stránce Karla Gotta 

ze dne 2. 10. 2019 

• Obr. č. 18: Komentář pod příspěvkem na oficiální facebookové stránce Karla Gotta 

ze dne 2. 10. 2019 

• Obr. č. 19: Komentář pod příspěvkem na oficiální facebookové stránce Karla Gotta 

ze dne 2. 10. 2019 

• Obr. č. 20: Komentář pod příspěvkem na oficiální facebookové stránce Karla Gotta 

ze dne 2. 10. 2019 

2. Grafy  

• Graf č. 1: Jaké je vaše pohlaví? 

• Graf č. 2: Kolik je Vám let? 

• Graf č. 3: Znal/a jste se s Karlem Gottem osobně? 

• Graf č. 4: Jak moc jste znal/a tvorbu Karla Gotta? 

• Graf č. 5: Jak často jste poslouchal/a tvorbu Karla Gotta? 

• Graf č. 6: Na jak dlouho Vás zpráva o smrti Karla Gotta zasáhla? 

• Graf č. 7: Zúčastnil/a jste se nějakých vzpomínkových akcí? 

 


